
Možná by bylo lepší, kdyby Evropská komise
spala dál. A vůbec nejlepší by bylo, kdyby se
už nikdy neprobudila,”
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EU: „Možná by bylo lepší, kdyby Evropská komise spala dál. A vůbec nejlepší by bylo, kdyby
se už nikdy neprobudila,” napsal ve svém komentáři Petr Štěpánek. Co jej přivedlo k tomuto
zjištění?

Představte si, že by vám někdo s úplně vážnou tváří radil banality typu, že ráno máte vstát, během
dne se několikrát najíst, napít a umýt a večer že se máte vyčůrat a pak jít spát. Nejspíš byste si
klepali na čelo, co je to za magora,” napsal na svém facebookovém profilu komentátor současného
dění Petr Štěpánek.

„Asi tak nějak působí Evropská komise, když se teď najednou probudila a radí unijním státům, kterak
postupovat se zvládáním koronavirové pandemie. Ve skutečnosti ale vzkazuje banality, které i bez ní
všichni dávno vědí,” píše se ve Štěpánkově komentáři.

„Možná by bylo lepší, kdyby Evropská komise spala dál. A vůbec nejlepší by bylo, kdyby se
už nikdy neprobudila,” uzavřel svůj komentář ke dni Petr Štěpánek.
Štěpánkův komentář  na jeho facebookovém profilu  sklidil další desítky komentářů
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